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Zápisnica 

19. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

21. septembra 2021 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity  

Ročný plán úloh 

2.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Prijať hlavný vnútorný predpis v súlade 

s ustanovením § 15 ods. 1 písm. b) zákona o vysokých školách Vnútorný systém 

zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania. 

Aktuálne záležitosti 

3. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

Ročný plán úloh 

3.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 –  Posilniť zapájanie študentov do 

výskumných, pedagogických a popularizačných aktivít formou pomocných vedeckých 

a pedagogických síl na jednotlivých fakultách. 

Aktuálne záležitosti 

4. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

Aktuálne záležitosti 

5. Rozvoj a informačné systémy 

 Ročný plán úloh 

5.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 – Pripraviť projektovú dokumentáciu 

pre stavebné povolenie riešenia havarijného stavu budovy Pedagogickej fakulty. 

5.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Realizovať prechod na nový systém 

elektronickej pošty zabezpečený prostredníctvom MS Office 365.  

Aktuálne záležitosti 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Ročný plán úloh 

7.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 – Aktualizácia  katalógu pracovných 

činností univerzity a jej súčastí.  

7.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 – Aktualizovať smernicu rektora č. 

10/2016 o zásadách verejného obstarávania so zapracovaním  legislatívnych zmien 

Aktuálne záležitosti 

7.3 Prerokovanie a schválenie návrhu vnútorného predpisu Smernica rektora Trnavskej 

univerzity so sídlom v Trnave o zabezpečení stravovania zamestnancom Trnavskej 

univerzity so sídlom v Trnave. 

8. Kancelária rektora TU – oddelenie OAS 

Aktuálne záležitosti 

9. Informácia o plnení úloh z predchádzajúceho obdobia 

10. Rozličné 

Rokovacia miestnosť rektora TU  
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Bod 1 

19. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR TU“) 

otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 

„rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU,  ospravedlnil neúčasť prorektora pre 

vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť, ako aj prorektorky pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu 

zo zdravotných dôvodov. Členov KR TU oboznámil s navrhnutým programom a požiadal ich 

o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako bol uvedený v pozvánke.  

Bod 2 

2.1 

 Rektor univerzity informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Prijať 

hlavný vnútorný predpis v súlade s ustanovením § 15 ods. 1 písm. b) zákona o vysokých školách 

Vnútorný systém zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania. Ako uviedol, po 

prerokovaní a schválení vnútorného predpisu na zasadnutí KR TU, bol prerokovaný spoločne 

s návrhom Pravidiel tvorby, úpravy, schvaľovania a hodnotenia kvality študijných programov 

Trnavskej univerzity v Trnave na zasadnutí Rady pre vnútorné hodnotenie kvality 

vysokoškolského vzdelávania TU (ďalej len „RVHK“), ktoré sa konalo 8. septembra 2021. Oba 

materiály boli prerokované bez pripomienok a RVHK ocenila ich vysokú kvalitu. Spoločne boli 

predložené do Akademického senátu TU (ďalej len „AS“) a po ich schválení AS TU budú 

predložené aj na zasadnutie Vedeckej rady TU. 

UZNESENIE KR TU 1/19-21092021  

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity o plnení úlohy RPÚ 2021 - Prijať 

hlavný vnútorný predpis v súlade s ustanovením § 15 ods. 1 písm. b) zákona o vysokých 

školách Vnútorný systém zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania. 

Z: prof. Bílik. 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

- o 24. zasadnutí Slovenskej rektorskej konferencie, ktoré prebiehalo na  Ekonomickej 

univerzite v Bratislave aj za prítomnosti zástupcu hlavného hygienika, kde sa univerzity 

dožadovali informácií ako postupovať pri otváraní akademického roka a počas zimného 

semestra, 

- o Príkaze rektora TU č. 5/2021 k realizácii prezenčnej a dištančnej výučby študentov 

Trnavskej univerzity v Trnave počas trvania pandémie COVID-19, ktorý vychádza z platnej 

vyhlášky a pravidiel Úradu verejného zdravotníctva SR, 

- o možnosti očkovania pre študentov v priestoroch univerzity, ktoré prebiehalo v spolupráci 

s Trnavským samosprávnym krajom a partnerskými univerzitami v Trnave. Zároveň rektor 

univerzity informoval, že v súvislosti s očkovaním prebiehala na univerzite anonymná anketa 

pre študentov, ktorá ukazuje, že je medzi nimi 60% zaočkovanosť a porovnal tieto čísla s inými 

univerzitami, 

- o podávaní žiadosti o nenávratný finančný príspevok k projektu Inovovanie vnútorného 

systému zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave 

rozvojom personálnych kapacít, revíziou vnútorných predpisov a aktov univerzity a 
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systémovým vzdelávaním vo forme e-learningových kurzov, ktorý má byť finančnou podporou 

pri budovaní vnútorného systému kvality univerzity, 

- o odložení plánovaného slávnostného zasadnutia Vedeckej rady TU spojeného s odovzdaním 

titulu doctor honoris causa na žiadosť nositeľa titulu, 

- o turistickom podujatí  a slávnostnom otvorení akademického roka 2021/2022, ktoré sa konali 

za dodržania platných protipandemických opatrení, 

- o možnosti podania rozvojových projektov prostredníctvom ministerstva školstva, ktoré 

podáva univerzita v spolupráci s Univerzitou sv. Cyrila a Metoda, kde prebehli diskusie na 

úrovni oboch univerzít, ako aj na úrovni ministerstva školstva. Ide o projekty, ktoré pomôžu 

k revitalizácii materiálneho vybavenia univerzity alebo projekty, ktoré pomôžu zlepšiť 

technicko-informačné vybavenie univerzity. Myšlienku projektu priblížil členom KR TU 

najskôr rektor univerzity a následne aj prorektor pre rozvoj a informačné systémy, ktorý sa 

týchto stretnutí taktiež zúčastnil. Univerzita  touto cestou môže požiadať o refinancovanie 

niektorých častí projektov, ktoré sú už v realizácii a dajú sa refundovať. 

 

Bod 3 

Rektor univerzity navrhol členom KR TU nateraz tento bod odsunúť kvôli 

neprítomnosti prorektorky pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu a vrátiť sa k nemu na 

najbližšom zasadnutí KR TU. 

Bod 4 

Rovnako rektor univerzity navrhol členom KR TU aj v tomto bode odložiť rokovania 

na najbližšie zasadnutie KR TU pre neprítomnosť prorektora  pre vedeckú, umeleckú a edičnú 

činnosť. 

Bod 5 

5.1 

 Prorektor pre rozvoj a informačné systémy (ďalej len „prorektor pre rozvoj“) informoval 

členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 – Pripraviť projektovú dokumentáciu pre 

stavebné povolenie riešenia havarijného stavu budovy Pedagogickej fakulty. Ako uviedol, 

projektová dokumentácia je už pripravená a predložená na získanie stavebného povolenia.  

UZNESENIE KR TU 2/19-21092021  

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj o plnení úlohy RPÚ 2021 - 

Pripraviť projektovú dokumentáciu pre stavebné povolenie riešenia havarijného stavu 

budovy Pedagogickej fakulty. 

Z: doc. Majdan 

 

5.2 

 Prorektor pre rozvoj informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Realizovať prechod 

na nový systém elektronickej pošty zabezpečený prostredníctvom MS Office 365. Ako uviedol, 

táto úloha ešte nie je úplne splnená, ale Centrum informačných systémov TU na nej intenzívne 

pracuje. Ako komplikácia sa ukázali distribučné skupiny, kde je problém pri zániku e-mailovej 

schránky študentov po ukončení štúdia. V nasledujúcom kroku príde k prechodu pracovnej 

elektronickej pošty a v priebehu októbra by mal byť prechod na nový systém dokončený. 

UZNESENIE KR TU 3/19-21092021  
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KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj o plnení úlohy RPÚ 2021 - 

Realizovať prechod na nový systém elektronickej pošty zabezpečený prostredníctvom MS 

Office 365. 

Z: doc. Majdan 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj: 

- o zámere výstavby kongresovej sály univerzity na Rázusovej ul. v Trnave, kde univerzita 

požiadala o stavebné povolenie  a prebieha stavebné konanie, 

- o rekonštrukcii budovy Adalbertinum, kde sa vypracováva projektová dokumentácia, na ktorej 

sa dokresľujú podklady pre laboratórny trakt. Projektová dokumentácia by mala byť dodaná do 

mesiaca a univerzita tak bude môcť následne požiadať o stavebné povolenie, pričom pôjde 

o tretí projekt pripravený na realizačnú fázu, 

- o plánovanej príprave ďalšieho stavebného projektu Univerzitnej knižnice TU. 

 

Bod 6 

 Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval o aktuálnych činnostiach, ktoré prebiehajú  

na jeho oddeleniach. V rámci oddelenia pre vonkajšie vzťahy informoval členov KR TU 

o prebiehajúcom hodnotení programu Castle 3, kde z možných 100 bodov získala univerzita 89 

bodov. Ako podotkol, pandémia univerzite spomalila mobility a približne 20% zo získaných 

financií bude musieť vrátiť, pretože ich nebolo možné vyčerpať. Zároveň informoval členov 

KR TU, že nedávno bola odoslaná zmluva k programu Castle 3.1, ktorý nahradí Castle 3 a hneď 

ako budú známe podmienky o čerpaní financií k tomuto programu, bude o nich informovať aj 

členov KR TU.  

Prorektor pre vonkajšie vzťahy upozornil na pretrvávajúci problém s bilaterálnymi 

zmluvami, kde mnohé partnerské univerzity z dôvodu nereprocity neobnovujú spoluprácu 

s našou univerzitou. Preto opätovne apeloval na dekanov fakúlt, aby hľadali spôsoby 

internacionalizácie na fakultách a aby pedagógovia, ktorí cestujú v rámci mobilít na zahraničné 

partnerské univerzity pozývali zahraničných pedagógov k nám. Ako ďalej informoval, na 

univerzite je dvadsať zahraničných študentov, pre ktorých  oddelenie pre vonkajšie vzťahy 

pripravuje viacero zaujímavých aktivít.  

Prorektor pre vonkajšie vzťahy ďalej informoval členov KR TU o činnostiach, ktoré 

prebiehali v uplynulých mesiacoch a počas letných prázdnin na oddelení marketingu a PR. 

Študenti počas prázdnin posielali fotky a informácie o ich aktivitách, ktoré univerzita 

zverejňovala na sociálnych sieťach. Zároveň požiadal členov KR TU, aby jeho oddelenie aj 

naďalej informovali o pripravovaných či prebiehajúcich projektoch na fakultách, ktoré sa môžu 

spropagovať na stránkach univerzity. KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre 

vonkajšie vzťahy.  

 

Bod 7 

 

7.1 

 Kvestorka univerzity informovala o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 – Aktualizácia  

katalógu pracovných činností univerzity a jej súčastí. Ako dodala, na úlohe pracuje a pripravuje 

materiál, ktorý bude skompletizovaný predkladať na najbližšom zasadnutí KR TU.  
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UZNESENIE KR TU 6/19-21092021  

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2021 - 

Aktualizácia  katalógu pracovných činností univerzity a jej súčastí. 

Z: Ing. Naništová 

 

7.2 

 Kvestorka univerzity ďalej informovala o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Aktualizovať 

smernicu rektora č. 10/2016 o zásadách verejného obstarávania so zapracovaním  legislatívnych 

zmien. Ako uvidela, táto smernica je už pripravená a bude predložená na prerokovanie 

a schválenie na najbližšom zasadnutí KR TU.  

 

UZNESENIE KR TU 7/19-21092021  

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2021 - 

Aktualizovať smernicu rektora č. 10/2016 o zásadách verejného obstarávania so 

zapracovaním  legislatívnych zmien. 

Z: Ing. Naništová 

 

7.3 

V nasledujúcom bode rokovanie kvestorka univerzity, ako predkladateľka návrhu 

vnútorného predpisu Smernica rektora Trnavskej univerzity so sídlom v Trnave o zabezpečení 

stravovania zamestnancom Trnavskej univerzity so sídlom v Trnave, vysvetlila členom KR TU, 

že smernica vznikla z dôvodu novelizácie zákonníka práce. Predložený materiál upravuje 

spôsob zabezpečovania stravovania zamestnancov univerzity,  stanovuje termíny a tlačivá, 

ktoré je nevyhnutné dodržiavať. K uvedenému návrhu mala ešte pred jeho predložením na 

rokovanie KR TU pripomienky od tajomníčok fakúlt, ktoré si s nimi vydiskutovala alebo do 

materiálu zapracovala.  

Pretože k predloženému materiálu neodzneli už žiadne ďalšie pripomienky, dal rektor 

univerzity hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

UZNESENIE KR TU 8/19-21092021 

KR TU schvaľuje návrh Smernice rektora Trnavskej univerzity so sídlom v Trnave o 

zabezpečení stravovania zamestnancom Trnavskej univerzity so sídlom v Trnave 

v predloženom znení. 

Z: Ing. Naništová 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity: 

- o novej vedúcej pracovníčke študentskej jedálne, ako aj pretrvávajúcich problémoch 

s dodávateľom, ktoré aktuálne riešia, 

- o finančných prostriedkoch, ktoré ministerstvo školstva zaslalo ako kompenzáciu za výpadky 

prostriedkov v súvislosti s ochorením covid, ktoré budú použité na nákup počítačov, aby 
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univerzita dokázala plne pokryť on-line výučbu, na dezinfekčné prostriedky, ako aj na 

financovanie študentského domova a študentskej jedálne, kde tieto výpadky pocítili najviac, 

- o poskytnutí finančných prostriedkov z ministerstva školstva na refundáciu rekreačných 

poukazov pre zamestnancov, 

- o viazaných finančných prostriedkoch ministerstva školstva na dofinancovanie projektov 

VEGA, ktoré budú mať navýšenie o 25% a na podporu centier excelentnosti, pričom kritériom 

excelentnosti je vedecká a publikačná činnosť. V súvislosti s tým univerzita zaslala potrebné 

podklady na ministerstvo školstva ešte v júni a na základe týchto materiálov budú univerzitám 

pridelené finančné prostriedky, 

- o ukončenej rekonštrukcii ekonomického úseku na rektoráte TU, ako aj o pripravovanej 

zmene interiéru a vybavenia kancelárií prorektorov, ktoré je vo fáze rokovania s architektom, 

- o prebiehajúcej súťaži na nových dodávateľov v rámci verejného obstarávania. 

 

Bod 8 

 V rámci nasledujúceho bodu dostala slovo riaditeľka kancelárie rektora univerzity, 

ktorá informovala členov KR TU o výsledkoch prebiehajúcich ankiet a U-Multiranku. Na konci 

letného semestra bola spracovaná predmetová anketa a spokojnosť s výučbou aj materiálno-

technickým vybavením, ktorej výsledky boli zaslané na fakulty. Riaditeľka kancelárie rektora 

univerzity navrhla, aby bol určený termín, kedy budú stanoviská fakúlt zverejnené a podotkla, 

aby sa zverejňované údaje z predmetovej ankety citlivo zvážili. Ako uviedla, v septembri bolo 

zverejnené stanovisko vedenia univerzity k  ankete spokojnosti s výučbou, pričom toto 

stanovisko vychádza aj z porovnania za posledné tri roky. Ďalej informovala, že 23. septembra 

sa spúšťa absolventská anketa  2021, ktorá je určená pre aktuálnych absolventov a absolventov, 

ktorí sú dva roky od ukončenia štúdia. Anketa bude otvorená  do 22. novembra 2021. 

Riaditeľka kancelárie rektora  informovala členov KR TU, aké výsledky dosiahla 

univerzita v medzinárodnom rebríčku U-Multirank 2021 a v ktorých ukazovateľoch sa zlepšila, 

s tým, že tlačová správa o výsledkoch bude zverejnená  na webovej stránke univerzity. Ako 

ďalej informovala, aktuálne prebieha zber údajov pre hodnotenie U-Multirank 2022, ktoré je 

potrebné z úrovne univerzity poslať do 18. októbra. Zároveň poďakovala za súčinnosť 

oddeleniam, ktoré tieto údaje poskytujú. V novej edícii pôjde o zapojenie univerzity  na 

inštitucionálnej úrovni, pričom je rozšírená o dopady covidu na výučbu, podporu rozvoja 

zručností  zamestnancov, ako aj zameranie na znevýhodnené skupiny. V tomto bode rektor 

univerzity podotkol, že problém, ktorý bude univerzita musieť riešiť, je ponuka predmetov 

v cudzích jazykoch.  

 

Bod 9 

Členovia KR TU si postupne vypočuli informácie o plnení úloh za predchádzajúce 

obdobie. Všetky informácie z plnenia RPÚ 2021 za mesiac jún vzalo KR TU na vedomie. 

 

Rozličné 

V rámci posledného bodu informovala predsedníčka AS TU o priebehu pripravovaných 

volieb do AS TU. Začiatkom septembra bol zaslaný na jednotlivé súčasti univerzity list 

spoločne s harmonogramom volieb a lehotami, ktoré je potrebné dodržať. Postupne sú 

kreované fakultné volebné komisie a komisia za nefakultné súčasti. V tejto veci bola oslovená 



7 
 

aj predsedníčka Študentskej rady TU, aby sa informácia o možnej kandidatúre do fakultných 

senátov alebo do AS TU dostala aj k študentom. Následne informovala členov KR TU 

o jednotlivých termínoch pripravovaných volieb, ako aj o termíne vyhlásenia výsledkov. Po 

voľbách do AS TU bude nasledovať ustanovujúce zasadnutie, na ktorom sa volí nové 

predsedníctvo a poradné orgány AS TU. Zároveň informovala členov KR TU, že dokumenty, 

ktoré boli predložené na schvaľovanie AS TU budú ešte pred voľbami schvaľované per rollam. 

Slovo dostala aj kontrolórka univerzity, ktorá informovala členov KR TU o ukončení 

kontroly na oddelení verejného obstarávania, kde boli predmetom kontroly zákazky malého 

rozsahu a zákazky s nízkou hodnotou. Plynulo prebieha aj kontrola priznávania sociálnych 

štipendií na jednotlivých fakultách.  

Rektor univerzity sa následne obrátil na dekanov fakúlt, aby informovali členov KR TU 

o stave na fakultách po začatí nového akademického roka v súvislosti s pandemickou situáciou 

a opatreniami. Dekani fakúlt jednotlivo informovali rektora univerzity a členov KR TU 

o aktuálnom režime na fakultách, opatreniach a riešeniach pri možnom zhoršení pandemickej 

situácie.  

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným členom za aktívnu účasť a rokovanie ukončil.  

 

 

 

                     Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, Csc. 

            rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

                                  

             

                                                                                          Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 


